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آقایان! توجیهی ندارید؟
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کاریله که استقلالی ها می خواستند او را با یک 
میلیون و دویست هزار دلار استخدام کنند و 
برگه قرارداد را هم برایش فرستادند با حدود 
۳۰۰ هزار دلار به تیم ویکتوریای برزیل رفت! 
شکر خدا مسئولان باشگاه استقلال این طور 
وقت هــا روزه ســکوت می گیرنــد و لزومی 
نمی بینند به هواداران و افکار عمومی توضیح 
بدهند و درست مثل مدیران قبلی جایی هم 

پاسخگو نیستند اما سوال اینجاست که آیا واقعاً 
در این مورد خــاص هیچ توضیح یا توجیهی 
ندارند؟واقعا چطور می شــود که یک مربی با 
قیمــت ۳۰۰ هــزار دلار ناگهــان در ایران با 
پیشنهاد ۴ برابری مواجه می شود؟حتی اگر 
قبــول کنیم که پول علف خرس اســت )که 
هست( باز هم جای سوال دارد که چطور این 
خاصه خرجی ها انجام می شــود و  پول بیت 

المال صاف به جیب دلال ها می رود! البته فقط 
کاریله نیست که قیمتش در ایران چند برابر 
می شود بسیاری از مربیان و بازیکنان خارجی 
در تیم های لیگ برتری چند برابر ارزش واقعی 
خود پول می گیرنــد و به همین دلیل گاهی 
اوقات بیش از حــد طبیعی هم از کباب های 
ایرانی تعریف و تمجید می کنند. نکته تاسف 
آور اینکه اکثر این خارجی ها بازدهی چندانی 

هم ندارنــد و فقط مدتی با رقم های عجیب و 
غریب در کشورمان از زندگی لذت می برند و 

وقتی جنگ می شود پا به فرار می گذارند. 
کاریلــه اولیــن مربی ای نیســت که 
می خواستند به او چهار برابر قیمت واقعی اش 
پول بدهند و قطعاً آخرین مربی هم نخواهد بود 
می دانید چرا ؟چــون هیچ نظارتی روی هیچ 

چیزی وجود نداشته ندارد و نخواهد داشت!

سرمقاله
E d i t o r i a lفرهاد اشراقی

تکلیف قانون و استقلال کمیته ها چه می شود؟
یک روز می گویند پرسپولیس در ازای محروم نشدن بیرانوند مهدی 
ترابــی را می خواهد و روز دیگــر صحبت از دانیال اســماعیلی فر و 
امیرحسین حسین زاده می شود! بیش از ۴۰۰ روز از شکایت پرسپولیس 
می گذرد و در این مدت حداقل ۴۰ بار مهدی تاج صحبت از استقلال 
کمیته های قضایی فدراســیون فوتبال کرده است.با وجود تمام این 
شعارها جلسه ای برای صلح و میانجیگری برگزار می شود که در آن تاج، 
درویش و زنوزی حضور دارند و بلافاصله بعد از این جلســه شایعات بر 

سر معاوضه بازیکن  و ماله کشی پرونده داغ می شود.
کاری به این نداریم که به طور طبیعی تراکتور بازیکنان اصلی خود 
به خصوص ترابی و حسین زاده را از دست نمی دهد اما سوال اینجاست 
که اگر معامله ای صورت بگیرد این وسط تکلیف قانون و استقلال ارکان 
قضایی فدراســیون فوتبال که تــاج بارها شــعار آن را داده بود چه 
می شود؟حداقل انتظاری که ما از مهدی تاج داریم این است که در مورد 
استقلال ارکان قضایی فدراسیون صحبت نکند و قضاوت بیشتر را به 
مردم بســپارد هرچند که نظر مردم در مــورد اتفاقات فوتبال کاملًا 
مشخص است اما در بحث معاوضه بازیکن و ماستمالی پرونده هم کاملًا 
مشخص است که تراکتور بازیکنان مورد نظر پرسپولیس را به این تیم 

نمی دهد و به قول معروف خودزنی نمی کند. 
نکته آخر اینکه در این ماجرا مشخص شد که رای کمیته استیناف 
به  ضرر علیرضا بیرانوند و به سود پرسپولیس است اما بنا به دلایلی که 
هیچ کس جرات بیان آن را ندارد، رای مورد نظر ماه هاست که در کشوی 

میز آقایان خاک می خورد!

گزینه ۱.۲ میلیون دلاری استقلال با ۳۰۰ هزار دلار به برزیل رفت!

آقایان! توجیهی دارید؟

اینجوری برخورد کردن با منِ مهرداد محمدی درست است؟
محمدی: از همه رنگ ها پیشنهاد داشتم ولی به استقلال آمدم

مهرداد محمدی که هنوز تکلیف 
ماندن را رفتنش از استقلال مشخص 
نشده، در مصاحبه ای مفصل و با گلایه 
به این موضوع پرداخته اســت و رفتار 
مدیــران اســتقلال بــا خــودش را 
بی معرفتی عنوان کرد. بخشی از این 

مصاحبه را در ادامه می خوانید:
  دو فصــل پیش از همه رنگ ها 
پیشنهاد داشــتم ولی به استقلال 
آمدم، اما خیلی بد مورد کم لطفی 
تیمم قرار گرفته ام، واقعا درســت 
اســت اینجوری برخورد کردن با 
مهرداد محمدی؟ انصافا اینجوری 
درست اســت با هوادار استقلال و 

مهرداد محمدی برخورد شود؟
  من حرفم این است آیا اگر من قرار 
باشد جدا بشوم نباید کسانی که دارند 
کار را طراحی می کنند، جوری طراحی 
کننــد که من بعد از این همه زحمت 
برای استقلال الان جواب داشته باشم 
برای آن هایی که ده ها و صد ها بار برای 
بیرون کشیدن من از استقلال تلاش 
کردند، اما موفق نشدند و در آخر برای 
من خط و نشان کشیدند و گفتند پس 
بمان یکی دو ســال دیگــر حالت را 

می پرسیم و امروز به آن خط و نشان ها 
نزدیک تر از همیشه شدم.

  چرا اینطور با من رفتار شــد. آیا 
مهرداد محمدی در این سطح است 
که به این شکل در موردش چانه زنی 
کنند؟ از نظر من هیچ دلیلی به جز 

بی معرفتی وجود ندارد، 
  ابتدای فصل قبل یکی از دوستان 
دلســوز من مثل اســپند روی آتش 

تلاش کرد که من در استقلال نمانم، 
امــا من گوش نکــردم آخرش دیگر 
جواب تماســش را ندادم و گفتم من 
می مانــم و وقتــی دید مــن جواب 
تماس هایــش را نمی دهم پیام داد و 
التماس کرد که در استقلال نمانم، اما 
مــن او را بلاک کردم و در اســتقلال 
ماندم. من به عشق هواداران ماندم و 

عالم و آدم را بلاک کردم.

همچنین روز گذشته مهرداد محمدی با 
انتشار یک استوری از لحظه مصدومیت 
دلخراشش، به انتقاد از مدیران استقلال 

پرداخت.
محمــدی ضمن انتشــار ویدیوی 
لحظه آســیب دیدگی اش نوشته است: 
»ســلام. من به مدت یک ســال هیچ 
فعالیتی در فضای مجازی نداشــتم ولی 
باتوجه به لطفی که هواداری استقلال به 
من داشــتند وظیفه دونســتم که یک 
صحبتی باهاشون داشته باشم. این فیلم 
مصدومیت من تو باشگاه استقلال تو یکی 
از مهم تریــن بازی های ســال بود، نه تو 
کوچه و خیابون! این فیلمو گذاشــتم تا 

خیلیا یادشــون بیاد تو اوج فوتبالم این 
اتفاق واسه من افتاد. بعد از درآوردن اسمم 
از لیست در چند هفته اول، خیلی از دوستام 
زنگ زدن که از استقلال برو؛ خیلی از تیم ها 
پیشنهاد خوب دادن ولی معرفت اجازه نداد 
باشگاهی که واقعاً دوسش داشتم رو ترک 
کنم و موندم. یه مصدومیت کوچیک برام 
پیش اومد. البته الان تو اوج آمادگیم هستم 
و به لطف خدا از اون مســیر گذشتم. ولی 
می خوام از باشگاه استقلال یه سوال بپرسم؛ 
اگه من مصدوم نمی شدم، امسال چجوری 
در مورد موندن باهام مذاکره می کردن؟ اگه 
لطف هوادارای اســتقلال نبود، من دلیلی 

نمی دیدم این استوری رو بذارم.«

مگر در خیابان مصدوم شدم؟

جام جهاني باشگاه ها در آمریکا با برتري چلسي مقابل پاري سن ژرمن 
در بازي یکشنبه شب به پایان رسید. علیرضا فغاني داور بازي فینال 
بود. اینفانتینو رییس فیفا با انتشــار پستي اینستاگرامي از عملکرد 
داوران این بازي تقدیر کرد. اینفانتینو در اینستاگرامش نوشت: »باعث 
افتخارم بود که به صورت شــخصي از اعضاي تیم داوري فینال جام 
جهاني باشــگاه هاي فیفا 2۰25 تقدیر کنــم. علیرضا فغاني، آنتون 
شچتینین، اشلي بیچم، فاکوندو تیو، گابریل چاده به خاطر عملکرد 
عالي شــان! هیچ رقابت فوتبالي بدون حضور داوران باکیفیت ممکن 
نیست، و من از همه مسئولان داوري مسابقات در طول این تورنمنت 
بسیار سپاسگزارم. شــما بخش مهمي از این دوران طلایي و جدید 

فوتبال باشگاهي هستید.« 

تشکر اینفانتینو از فغاني به 
عنوان داور استرالیایي

در ساعات گذشته توییتی از علیرضا دبیر در فضای مجازی دست 
به دست می شود که کاملا فیک است.

دیدار فینال جام جهانی باشــگاه ها بین دو تیم چلسی و 
پاری سن ژرمن برگزار شــد؛ مسابقه ای که با برتری قاطع تیم 
انگلیسی همراه بود. چلسی در نمایشی کاملًا برتر و چشم نواز، 
موفق شد تیم قدرتمند پاری سن ژرمن، قهرمان لیگ قهرمانان 
اروپا، را با نتیجه ۳ بر ۰ شکســت دهند. این پیروزی، نخستین 
قهرمانی آبی های لندن در رقابت های جام جهانی باشگاه ها را 
رقم زد و آن ها را به اولین تیمی تبدیل کرد که موفق به فتح این 
تورنمنت شده است. قضاوت این دیدار حساس بر عهده علیرضا 
فغانی، داور بین المللی فوتبال ایران، بود. فغانی که سابقه قضاوت 
در رقابت های جهانی و بین المللی بسیاری را دارد، بار دیگر در 

بالاترین سطح فوتبال دنیا قضاوت کرد.
با ایــن حال، پس از پایــان بازی و مراســم اهدای جام، 
حواشی ای پیرامون داور ایرانی این دیدار به وجود آمد. در ادامه 
نیز توییتی منتسب به علیرضا دبیر، رئیس فدراسیون کشتی 
ایران، در انتقاد از فغانی منتشــر شــد که به سرعت در فضای 

مجازی دست به دست چرخید.
اما بررسی ها و پیگیری ها نشان داد که این توییت جعلی 
بوده و هیچ ارتباطی به علیرضا دبیر ندارد. خود دبیر نیز با انتشار 
یک استوری در صفحه رسمی اینستاگرامش، هرگونه فعالیت 
در توییتر را قویاً تکذیب کرد و اعلام نمود که هیچ حســابی در 

این شبکه اجتماعی ندارد.

 دبیر تکذیب کرد: 
صفحه ای در توییتر ندارم!

حواشی یک توییت قلابی؛

وعده های وحید

 هجومی بازی می کنیم 
جام هم می آوریم

نه حسین زاده 

بـررسی 

در اردوی 

تراکتور 
پرسپولیس را 

تقویت نمی کند

 پرسپولیس 
 ۴ وینگر خرید 

نه ۸ تا 

ساپینتو   وینگر 
 خـارجی 
می خواهد

را می دهند نه ترابی را

ادعای حمید استیلی 

استقلال چه می گذرد؟
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ورزش ایران و جهان

تیم ملی والیبال ایران در اولین مسابقه خود 
در هفته سوم لیگ ملت ها  برای سی ویکمین 
بار در تاریخ برابر لهســتان قرار می گیرد و 
شاگردان روبرتو پیاتزا در این دیدار که در 
گدانســک برگزار می شــود، بــه دنبال 
یازدهمین برد خود برابر تیم نخســت رده 

بندی جهان هستند.
هفته ســوم و پایانی مرحله مقدماتی 
لیگ ملت های والیبال از ۲۴ تا ۲۹ تیرماه 
به میزبانی شــهرهای گدانســک )گروه 
هفتم(، لوبلیانا )گروه هشتم( و کانتو )گروه 
نهم( با ۳۶ مسابقه پیگیری خواهد شد که 
تیم ایران از ساعت ۲۱:۳۰  امروز با ترکیب 
جواد کریمی )کاپیتان(، عرشیا به نژاد، بردیا 
ســعادت، امین اســماعیل  نژاد، مرتضی 
شریفی، امیرحسین اســفندیار، احسان 

دانش دوست، پوریا حسین خانزاده، علی 
حق پرســت، یوســف کاظمــی، محمد 
ولی زاده، عیسی ناصری، آرمان صالحی و 

محمدرضاحضرت پور به میدان می رود.
لهستانی ها در حالی با حمایت ۱۲ هزار 
تماشاگر پرشور خود به مصاف ایران می آیند 
که روز شنبه در یک دیدار دوستانه رسمی 
موفق به پیروزی سه بر یک مقابل ایران در 
شهر اولشتین شــد. لهستان هم اکنون با 
۳۹۶.۱۳ امتیاز در رتبه نخست جهان قرار 
دارد و مقابل تماشاگران تیفوسی خود هرگز 
حاضر به شکست مقابل ایران نیستند ولی 
پیاتزا که این روزها با شاگردانش روزهای 
سخت و طولانی را در بلگراد گذرانده اند و 
اردو آمادگی خوبی با تیم ملی کوبا داشتند، 
بردن لهســتان به شــیوه روبرتو را به آنها 

دیکتــه کرده اســت تا مقابــل عقابهای 
صدرنشین حرفی برای گفتن داشته باشند.

این دیدار به نوعی تقابل استاد و شاگرد 
هم محسوب می شود. رابطه نزدیک گربیچ و 
روبرتو سرمربیان لهســتان و ایران که روزی 
حکم بازیکن و مربی را داشتند می تواند برای 
هواداران والیبال جذاب باشــد. باید دید که 
گربیج شاگردی است که استاد خود را شکست 
دهــد و یا پیاتزا هنوز فوتهــای کوزه گری یا 

جادوی روبروتو را به شاگردانش نداده است.
پیاتزا سرمربی تیم ملی والیبال ایران 
نیز درباره بازی امروز می گوید: »لهستان 
واقعاً در بالاترین سطح جهان قرار دارند و 
نشان دادند که وقتی توپ کامل و بی نقص 
هم نباشد، باز هم می تواننددر لحظه، راه حل 
و زمان مناســب را پیدا کنند. اکنون دقیقاً 

می دانیــم چه می خواهیــم. همه چیز در 
دستان مان قرار دارد، اگر بخواهیم می توانیم 
به دســتش بیاوریم. اما باید روزبه روز فکر 
کنیــم، نه  فقط به کل هفته. اگر هم دنبال 
موفقیت هستیم قطعاً باید بهتر و منسجم تر 
از هفته هــای قبل بــرای بازی های مهم 
پیش رو مهیا شــویم.« این طــور به نظر 
می رسدکه پیاتزا شاگردانش را از نظر روحی 
و انگیزشــی آرام آرام دارد برای بازی های 
بزرگ پیش رو آماده می کند. اما باید منتظر 
ماند و دید که شــاگردان سرمربی نامدار 
ایتالیایی تا چه حد از بازی های قبل و بازی 
دوستانه مقابل لهستان تجربه اندوختند تا 
در بازی های رسمی مقابل لهستان، فرانسه، 
چین و بلغارســتان باقــدرت و صلابت در 

زمین بازی کنند.

تیم ملی فوتبال زنان ایران امروز ساعت ۱۶:۳۰ به 
وقت تهــران برابر لبنــان در مرحلــه انتخابی 

جامملتهای آسیا به میدان می رود.
شــروع طوفانی تیم ملی زنــان در مرحله 
انتخابی مســابقات جام ملت های آسیا ۲۰۲۶ 
توجهات را به ســوی این تیم جلب کرده و آنها را 
بــه یکی از مدعیان اصلی صعود به مرحله نهایی 

رقابتها دراسترالیا کرده است.
فوتبال زنان ایران در طول یکی ۲ سال اخیر یک دوره 
ناامیدکننده و تلخ را گذراند؛ آن هم در حالی که بعداز ثبت 
اولین صعود به جام ملت های آسیا در سال ۲۰۲۲ با مریم 
ایراندوســت، به نظر می رسید که دوره تحول فوتبال زنان 
آغاز شده اما آنچه در یکی ۲ سال اخیر در زمان هدایت مربم 
آزمــون رخ داد همه را ناامید کرد. آمار و ارقام هایی به ثبت 
رســید که نظیر نداشــت؛ مهم ترین آن ها، ثبت ۱۲ بازی 

متوالی بدون کسب حتی یک برد بود که در تاریخچه ۲۰ 
ساله فوتبال ملی زنان ایران سابقه نداشت! 

اما با تغییرات راس کادرفنی ،رفتن مریم آزمون و آمدن 
مرضیه جعفری ســبک بازی تیم ملی تغییر کرد و بازی 
هجومی و زدن ۱۰ گل در دومسابقه برابر تیمهایسنگاپور و 
بوتان ، طلسم 8۲7 روز شکسته شد و ضمن کسب پیروزی، 
ایــران رکــورد دو برد متوالــی را هم ثبت کــرد. با همه 
کم وکاستی هایی که در مسیر آماده شدن تیم بوده و همه 
کم کاری های انجام شــده از سوی فدراســیون، ۲ بازی 
سرنوشت ساز مقابل لبنان و اردن مانده که بدون شک برای 
ثبت صعودی بی دردســر، برد در این ۲ مسابقه از اهمیت 

ویژه ای برخوردار است.
جعفری حالا رکورد ۱۰۰ درصد پیروزی روی نیمکت 
تیم ملی زنان را دارد، برای حفظ رکورد پیروزی هایش در 
تیم ملی راهی سخت را در پیش دارد؛ هر چند که او پیشتر 

با رساندن خاتون به جمع 8 تیم برترآسیا نشان داده بود در 
انجام ماموریت های دشوار، بلدِ راه است و حالا رساندن تیم 
ملــی زنان به جمع ۱۲ تیم برتر آســیا که در جام ملت ها 
شــرکت می کنند، ماموریتی اســت که می تواند رزومه 

درخشان مرضیه جعفری را پرُبارتر کند.
شهرزاد مظفر، عضو کمیته فنی و توسعه فدراسیون 
فوتبال درباره نتایج تیم ملی در مرحله انتخابی می گوید: 
»از این دوتا برد ایران بسیار خوشحالم و برای تیم ملی مهم 
این بود که با گلهای زیاد بوتان و اردن را شکست دهد. چرا 
که همین تفاضل گلها در پایان مسابقات در صورت تساوی 

با اردن می تواند برای ما سرنوشت ساز باشد.«
او در ادامه نیز تاکید می کند: »به این تیم امیدواریم و 
دلم خیلی روشناســت که از سد لبنان و اردن هم خواهیم 
گذشت. تیمی که تهاجمی بازی می کند و میل به گل زدن 
زیاد دارد می تواند جشن دومین صعود ایران را فراهم کند.«

 هفته دشوار با برترین های والیبال دنیا 
در هفته سوم لیگ ملتها

غول کشی در گدانسک

مظفر: به این تیم خیلی امیدواریم   شروع طوفانی فوتبال زنان و امیدوار 
به صعود در جام ملتها

ری
غفا

سا 
پری

تیـم ملـی والیبـال ایران پس از پشـت سـر گذاشـتن دو هفته از 
رقابت هـای لیـگ ملت هـای ۲۰۲۵، با چهار پیـروزی مقابل تیم های 
اوکرایـن، صربسـتان، آرژانتین و هلنـد و چهار شکسـت برابر برزیل، 
آمریـکا، اسـلوونی و آلمـان، در رده دهـم جـدول قرار گرفته اسـت. با 
توجـه بـه عملکـرد متفاوت ایـران در هفتـه دوم و باقی مانـدن چهار 
مسـابقه در هفتـه سـوم، هنوز شـانس صعود بـه مرحله نهایـی برای 

شاگردان روبرتو پیاتزا وجود دارد.
وضعیت جدول در پایان هفته دوم

در حـال حاضـر، تیـم برزیل بـا هفت برد صدرنشـین جدول اسـت و 
لهسـتان و ایتالیا نیز با شـش برد در تعقیب آن ها هستند. در رده های 
بعـدی، تیم هـای ژاپـن، فرانسـه، اوکرایـن و آرژانتیـن بـا پنـج بـرد، 
رتبه هـای چهـارم تا هفتـم را به خـود اختصـاص داده انـد. تیم هایی 
ماننـد آلمـان، کوبـا، بلغارسـتان، ایران، اسـلوونی و آمریـکا نیز چهار 
بـرد دارند و برای کسـب سـهمیه صعـود رقابت نزدیکی دارنـد. ایران 

با توجه به نرخ ست شماری در جایگاه دهم قرار گرفته است.
چند تیم به مرحله نهایی صعود می کنند؟

مطابـق بـا قوانیـن فدراسـیون جهانـی، هفـت تیـم نخسـت مرحله 
مقدماتـی به همراه چین )میزبان مرحله نهایـی( به دور پایانی صعود 
خواهنـد کـرد. از آن جایی کـه چین در حال حاضـر در انتهای جدول 
قـرار دارد، حضـور ایـن تیـم در مرحله نهایـی فقط به دلیـل میزبانی 
خواهـد بـود، و رقابـت بین دیگـر تیم ها برای کسـب آن هفت جایگاه 

بسیار فشرده است.
حالت اول: کسب چهار برد و صعود قطعی

تیـم ملـی ایـران در هفتـه سـوم بـا تیم هـای لهسـتان، فرانسـه، 
بلغارسـتان و چیـن روبـه رو خواهد شـد. پیـروزی مقابـل دو قدرت 
بـزرگ جهـان یعنـی لهسـتان و فرانسـه دشـوار خواهـد بـود، امـا 
چنانچـه ایـران موفق به کسـب چهـار برد شـود، با هشـت پیروزی 
و بـدون وابسـتگی بـه نتایـج سـایر تیم هـا، صعـود خود بـه مرحله 

نهایی را قطعی خواهد کرد.
حالت دوم: کسب سه برد و شانس بالا برای صعود

در صـورت پیـروزی مقابـل سـه تیـم از چهـار حریـف و تنها یک 
شکسـت، ایـران با هفت بـرد در جمع مدعیان جـدی صعود باقی 
خواهـد مانـد. اگرچـه در این حالت نگاه به نتایـج رقبا نیز ضروری 
اسـت، امـا احتمال صعود ایران بسـیار بـالا خواهد بـود و می توان 
امیـدوار بـود که تیم ملی یکـی از هفت تیم راه یافتـه به دور نهایی 

باشد.
حالت سوم: دو پیروزی، دو شکست و شانس کم

سـناریویی محتمل برای ایران کسب دو برد مقابل چین و بلغارستان 
و شکسـت برابر لهسـتان و فرانسه اسـت. در این صورت، ایران با شش 
برد شـانس بسـیار کمتری برای صعود خواهد داشـت و برای راه یابی 
بـه دور نهایـی نیازمند لغزش سـایر رقبا و محاسـبه دقیـق امتیازات 

ست شماری و پوئن شماری خواهد بود.
حالت چهارم: تنها یک برد یا بدون برد؛ پایان راه

در بدبینانه تریـن سـناریو، اگـر تیـم ملـی والیبال ایـران تنها یک 
بـرد یـا هیچ بردی در هفته سـوم به دسـت آورد، شـانس صعود به 
مرحلـه نهایـی به صفـر خواهـد رسـید. در این صـورت، تیم ملی 
عمـلًا از گردونـه رقابت هـا کنـار مـی رود و رؤیـای حضـور در دور 
نهایـی لیـگ ملت هـا کـه در چیـن برگـزار خواهد شـد، بـه پایان 
می رسـد. تیـم ملی ایران حـالا چهار بازی سرنوشت سـاز در پیش 
دارد. هـر پیـروزی می توانـد سرنوشـت را تغییر دهـد و هر لغزش 
ممکـن اسـت بهـای سـنگینی در پی داشـته باشـد. چشـم امید 
هواداران به درخشـش بازیکنان در هفته سـوم است. ایران امشب 
در گام نخسـت در هفته سـوم از سـاعت ۲۱:۳۰ به مصاف لهستان 

می رود.

1404 /04 /25  چهار   شـــنبه
7991 28 شماره ســـال
WED. 2025/07/16

 معادلات صعود  تیم ملی والیبال 
در هفته سرنوشت ساز

هربازی یک فینال برای ایران

نمایش بی نقص رومینا سالک در کاپ جهانی اسکیت اینلاین 
فری اســتایل میلان ایتالیا  در فینال، مقابل ماتیلا قهرمان 
طلای مسابقات را برای او به ارمغان آورد. دختر بیست ساله 
اصفهانی پس از کسب چهارمین مدال طلای جهانی اش در 
اسکیت فری استایل شاخه اسپید اسلالوم گفت: »من هدفم 
این است که بتوانم تا سالها مقام اولی خود را در جهان حفظ 
کنم، رکورد های خوبی ثبت کنم و ان شاءالله الگوی خوبی 

برای ملی پوشان اسکیت در آینده باشم.«
او با توجه به رقبای خوبی که در این مســابقات 
داشــت ،ادامه داد: »رقبای اروپایی ما نسبت به سال 

گذشته خیلی پیشرفت کرده بودند و زنگ خطر جدی 
را برای ما به صدا درآروده اند. ما برای هر رویدادی باید 
به بهترین شــکل آماده شویم.« دختر طلایی ایران در 
مورد اینکه موفق شد با شکست ترانه احمدی به فینال 
برســد هم گفت: »ترانه پیش از ایــن به مدال طلای 
مسابقات قهرمانی جهان دست یافته بود و فکر می کنم 
این مسئله نشان می دهد که چقدر سطح رقابتها بالاتر 
رفته است. به نظرم بچه های تیم ملی اسکیت، مخصوصاً 
در شاخه فری استایل، نشان دادند که این رشته را خیلی 
جدی دنبــال می کننــد و می خواهند بــه بالاترین 

موفقیت های جهانی دست پیدا کنند.«
سالک در مورد اینکه چقدر زمان برای آمادگی تا شروع 
بازی های جهانی چِنگدو )المپیک کوچک( دارد، تصریح کرد: 
»ما مسابقات چنگدو را اشتباه نکنم در مرداد پیش رو داریم. 
زمــان خیلی زیادی نداریم، اما از مدت ها قبل ما تمرینات و 
آمادگی رو شروع کردیم. فکر می کنم تیم ایران بتواند دراین 
مسابقات نتایج خیلی خوبی بگیرد. در حال حاضر در المپیک 
کوچک شــرکت می کنیم و هنوز در المپیک اصلی حضور 
نداشتیم. اما این رشته خیلی سریع در حال پیشرفت است و 
فکر می کنم به زودی این رشته هم وارد المپیک اصلی شود.«

گفت و گو با اسکیت باز 
طلایی کاپ جهانی میلان

سالک: هدفم 
حفظ رنکینگ 
یک جهان 
است

باشگاه النصر رسما از امضای  قرارداد یک ساله با 
ژرژ ژسوس به عنوان سرمربی جدید خبر داد. 
ژسوس در گذشــته در دو بازه زمانی متفاوت 
ســرمربی الهلال بوده  است. او پیش از اینکه از 
پرتغال به ســمت ریاض پرواز کند تا به النصر 
 بپیوندد از عربستان تعریف کرده و گفت دارد به 
کشوری می رود که  همیشــه در آن احساس 
راحتی و رضایت خاطر داشــته است. اما بعد از 

امضای قرارداد با النصر، حرفهای ژسوس مورد 
توجه قرار  گرفته است. او اعتراف ساده و صریحی 
داشــت و گفت حضورش در  النصر بیش از هر 

چیز مدیون کریستیانو رونالدو بوده است.  
ژســوس بعد از معرفی شــدن به عنوان 
سرمربی جدید النصر گفت:"  اگر کریستیانو 
رونالــدو در النصر نبود من قطعا اینجا نبودم. 
انگیزه من  خیلی بالا است. النصر باید قهرمان 

بشــود، درســت مثل کریســتیانو  رونالدو. 
کریستیانو همیشه در هر باشگاهی که بازی 
کرده جام برده و  حالا که بازیکن النصر اســت 
هم باید جام ببرد. او در این تیم فعلا  عملا هیچ 
جامی به دست نیاورد و من قصدم این است که 
درایــن  مورد کمک کنم. من و رونالدو به یک 
زبان حرف می زنیم و این کار را  برایمان راحت 

می کند. ما پرتغالی هستیم".  

منچسترسیتی قرارداد جدیدی با پوما به ارزش حداقل 
یک میلیارد پوند امضا کرد. این قرارداد ســالانه ۱۰۰ 
میلیون پوندی، توافق آنها را تا حداقل ســال ۲۰۳۵ 
تمدید می کند و افزایش قابل توجهی نسبت به قرارداد 
قبلی ۶۵ میلیون پوندی در سال با این شرکت تولید 

لباس آلمانی دارد که تا سال ۲۰۲۹ ادامه داشت.
این قرارداد به عنوان اولین قرارداد یک میلیارد 
پوندی در فوتبال انگلیس و رکوردی سالانه برای یک 

باشگاه لیگ برتری محســوب می شود.  در جولای 
۲۰۲۳، منچستریونایتد قراردادی ۱۰ ساله با آدیداس 
به ارزش حدود ۹۰۰ میلیون پوند امضا کرد و چهار ماه 
پیش، لیورپول نیز قرارداد چندساله ای با آدیداس به 
ارزش تقریبی ۶۰ میلیون پوند در ســال بست. پوما 
همچنین اسپانسر باشگاه های گروه فوتبال سیتی از 
جمله ملبورن سیتی، خیرونا، لومل، مومبای سیتی، 

مونته ویدئو، پالرمو، بولیوی، باهیا و استاک است.

ژسوس: به خاطر رونالدو به النصر آمدم قرارداد یک میلیارد پوندی سیتی با اسپانسرش
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سایت های خبری اماراتی از نقش 
ســردار آزمون در یــک انتقال 
جذاب لیگ فوتبال این کشــور 
پرده برداشتند: رضا غندی پور، 
پدیده جــوان و آینده دار فوتبال 
ایران، به باشــگاه شباب الاهلی 
امارات پیوست. نکته جالب توجه 
در این انتقال، نقش پررنگ سردار 
آزمون، ستاره تیم ملی ایران، در 
تصمیم گیری این بازیکن جوان 

بوده است.
غندی پور ۱۹ ساله که فصل 
گذشته با پیراهن ملوان در لیگ 

برتر ایران درخشــید، در واقع 
بازیکن باشــگاه پیکان بود. او با 
وجود داشــتن مشــتریانی از 
لیگ هــای اروپایــی از جمله 
فرانســه و روســیه و همچنین 
پیشــنهاداتی از باشــگاه های 
داخلی، در نهایت تصمیم گرفت 
راهی لیگ امارات و تیم شباب 

الاهلی شود.
سایت اسپورت ۳۶۵ امارات 
در گزارشی به نقل از منابع خود، 
دلیل این انتخاب را فاش کرد. بر 
اساس این گزارش، غندی پور با 

سردار آزمون تماس گرفته و از او 
دربــاره انتخــاب تیم جدیدش 
مشورت خواسته است. آزمون نیز 
با توجه به تجربه خود در فوتبال 
امارات، شــباب الاهلی را تیمی 
مناسب برای پیشرفت این بازیکن 
جوان معرفی کرده است. همین 
توصیــه آزمون، عامــل اصلی 
ترجیح غندی پور برای پیوستن 
به شباب الاهلی و حضور در لیگ 

امارات بوده است.
با جذب غندی پور، شــباب 
الاهلی در فصل پیش رو با ســه 
بازیکــن ایرانی به میدان خواهد 
رفت. علاوه بر سردار آزمون و رضا 
غندی پور، ســعید عزت اللهی، 
هافبک دفاعی تیم ملی ایران نیز 
پیش از این بــه این تیم اماراتی 
پیوسته بود. مســئولان باشگاه 
شــباب الاهلــی امیدوارنــد با 
درخشش این سه ستاره ایرانی، 
به ویــژه در رقابت هــای لیگ 
نخبگان آسیا، نتایج درخشانی 
کســب کنند و بــه اهداف خود 
دســت یابند. این حضور ســه 
بازیکن ایرانی در یک تیم اماراتی، 
اتفاقی جالب توجــه در فوتبال 

منطقه به شمار می رود.

استقلالی ها در بازار نقل وانتقالات تابســتانه روندی پرنوسان و کُند 
داشــته اند و همین مسئله باعث شــده تا هم نرم نرمک صدای انتقاد 
ریکاردو ساپینتو نسبت به وضعیت موجود بلند شود و هم از سوی دیگر، 
هواداران انتقادات تندی را علیه عملکرد مدیران باشگاه مطرح کنند. 
در فاصله کمتر از یک ماه تا اولین بازی استقلال در فصل جدید که در 
مسابقه سوپرجام برابر تراکتور اســت، یکی از ابهامات پیرامون خط 
دروازه آبی پوشان پایتخت است که در روزهای اخیر حاشیه ساز شده 

بود.
آبی پوشان در بازار تابستانه با حبیب فرعباسی قرارداد همکاری 
امضا کردند که بحث های زیادی درباره اینکه جذب فرعباســی بدون 
اطلاع ریکاردو ســا پینتو بوده به میان آمده است اما با این وجود، فعلًا 
ساپینتو در تمرینات استقلال روی خوشی به دروازه بان جدید تیمش 
نشان داده است. از ســوی دیگر، سرمربی پرتغالی درخواست جذب 
دروازه بان خارجی را علنی کرده و به نظر می رسد که برای فصل جدید 
روی شــماره یک غیرایرانی اصرار دارد اما در این بین، موضع ساپینتو 
نسبت به حفظ حسین حسینی هم جالب توجه است و او عنوان کرده 

مشکلی با ماندن حسینی ندارد.
سا پینتو که به دنبال ایجاد فضای رقابتی در خط دروازه استقلال 
است، می خواهد همزمان دروازه بان خارجی، حسین حسینی و حبیب 
فرعباسی را در اختیار داشته باشد و حتی در صورت منتفی شدن ماندن 
حسینی، خواهان جذب یک دروازه بان خارجی دیگر است! در این میان، 
در روزهای گذشته استقلالی ها پیگیر وضعیت تمدید قرارداد حسین 
حسینی شده اند اما برحسب خبرهای واصله به »فوتبال ۳۶0«، هیچ 
پیشــرفتی در جریان مذاکرات آبی پوشان پایتخت با کاپیتان شماره 

یک شان انجام نشده است!
حسینی که به جز دوره سربازی اش، در لیگ برتر برای تیمی جز 
استقلال به میدان نرفته و سابقه یک دهه حضور در فهرست آبی پوشان 
پایتخت را دارد، در زمینه مســائل مالی نتوانسته به خواسته خود در 
مذاکره با مدیران استقلال برسد و اتفاق مهم آنکه مدیران آبی پوش هم 
تصمیم بر تغییر موضع خود در مقطع فعلی ندارند. آبی پوشــان رقم 
موردنظر خود را به حســین حسینی را پیشنهاد کرده اند اما مشخصاً 
اختلاف مشــهودی میان خواسته های طرفین وجود دارد که همین 

مسئله کاپیتان استقلال را به درهای خروج نزدیک کرده است.

در اردوی استقلال چه می گذرد؟ 

ساپینتو وینگر خارجی می خواهد
استقلال تا انجام اولین بازی رسمی اش در فصل 
جدید کمتــر از یک ماه فاصله دارد اما همچنان 
وضعیت فهرست آبی پوشان در وضعیت مطلوبی 

قرار ندارد.
آبی پوشــان پایتخت بعد از گذراندن فصلی 
کابوس وار که نقطه روشــن آن قهرمانی در جام 
حذفی بود، حالا در شرایطی مهیای فصل جدید 
می شــوند که در هفته اخیر تمرینات پیش فصل 
اســتقلالی ها در تهران آغاز شد و آن ها بامداد روز 
گذشته عازم ترکیه شدند تا بخش مهمی از دوره 
آماده ســازی پیش فصل خود را در این کشــور 
بگذرانند. نکته ویژه و جالب توجه اینکه فصل جدید 
برای اســتقلال زودتر از سایر رقبا آغاز می شود و 
استقلالی ها پیش از هفته نخست لیگ برتر باید در 

مسابقه سوپرجام به مصاف تراکتور بروند.
مدیران باشــگاه اســتقلال که فرآیندی 
فرسایشی را در مســیر انتخاب سرمربی طی 
کردند، نتوانسته اند کارنامه قابل قبولی را از خود 
در پنجره نقل وانتقالات تابستانه به جای بگذارند 
و پـُـر واضح اســت که همچنــان نقاط ضعف 
پرشماری در فهرست استقلال وجود دارد و صد 
البته که خواســته های ریکاردو ســا پینتو هم 
اجابت نشده است. بعد از سفر کاروان استقلال 
به ترکیه اعداد و ارقام مختلفی از تعداد بازیکنان 
بیرون آمد اما پیگیری های بیشتر نشان می دهد 
که تعداد کل بازیکنان همراه کاروان استقلال، 
2۹ نفر اســت که بیش از ۵0 درصد بازیکنان، 

چهره های جوان و زیر 2۳ سال هستند!
مورد نادر در اردوی استقلال؛ بدون 

دروازه بان بزرگسال در ترکیه!
ساپینتو در حالی علاقه مند به پیاده سازی آرایش 
۳-۳-4 است که اگر بخواهیم عمق فهرست تیم 
او را بررسی کنیم، در قدم اول باید گفت که هنوز 
اما و اگرها در خــط دروازه ادامه دارد. با توجه به 
مشــکلات خروج از کشــوری که برای حبیب 
فرعباسی به وجود آمد، استقلال در مقطع فعلی 
هیچ دروازه بان بزرگسالی در اردوی ترکیه ندارد و 
حتی اگر فرعباسی هم اعزام شود، همچنان آینده 
همکاری آبی ها با حسین حسینی و فرآیند جذب 
دروازه بــان خارجی که مطالبــه جدی ریکاردو 

ساپینتو محسوب می شود، نامشخص است!
دفاع میانی، نقطه امن فهرست 

استقلال

اســتقلالی ها در قلب خط دفاع موفق به جذب 
عارف آقاسی و رســتم آشورماتوف شده اند اما 
گفته می شــود که تغییرات در ساختار دفاعی 
آبی پوشــان ادامه دارد و قرار است طی روزهای 
آینده ســامان فلاح جدا شود و عارف غلامی به 
جمع آبی پوشان بپیوندد تا یک تغییر دیگر در 
قلب خط دفاعی استقلال ایجاد شود. باید اشاره 
داشت که در پست دفاع میانی، آرمین سهرابیان 
هــم ماندنی شــده، ضرغام ســعداوی هم در 
دسترس است و روزبه چشمی هم در شرایطی 
قراردادش را تمدید کــرده که توانایی بازی در 

پست دفاع میانی را دارد.
راستِ پرُ، چپِ خالی

آبی پوشان در فصل پیش رو باید در کنار لیگ برتر 
و جــام حذفــی، در لیگ قهرمانان آســیا2 و 
ســوپرجام هم شرکت کنند و مشــخصاً اگر 
بخواهند به جام آوری فکر کنند، باید انتظار یک 
فصل فرسایشی توأمان با انجام بیش از 40 بازی 
را بکشــند. در چنین شــرایطی، داشتن عمق 
ترکیب مناسب بسیار مهم است. در پست دفاع 
راست، حضور صالح حردانی و رامین رضاییان 
باعث آسوده خیالی ریکاردو ساپینتو شده اما در 
پســت چپ، فقط ابوالفضل جلالــی بازیکن 

بزرگسال محسوب می شود در حالی که ابوالفضل 
ذلیخایی هم همراه کاروان اســتقلال به ترکیه 
ســفر کرده، ســاپینتو به دنبال جذب حسین 

گودرزی است.
کمربندی که نیاز به محکم شدن دارد!

روزبه چشــمی در پســت هافبک دفاعی هم 
می تواند به میدان برود و امیرمحمد رزاقی نیا و 
ابوالفضل زمانی هم در این پســت در دسترس 
ساپینتو هستند که رزاقی نیا در قامت هافبک 
میانی هم می تواند بازی کند. آینده حضور دیدیه 
اندونگ در استقلال در حالی نامعلوم است که 
مهران احمدی هم می تواند در پســت هافبک 
میانی و هافبک هجومی به میدان برود. باید اشاره 
داشت که برای پست هافبک هجومی، بازیکنانی 
نظیر محمدحســین اســلامی و جلال الدین 

ماشاریپوف هم در دسترس سا پینتو هستند.
 لیست استقلال علیه تفکرات ساپینتو

ســاپینتو نه تنها به دنبال تقویت خط هافبک 
استقلال است و در این پست نیاز به بازیکن دارد 
بلکه با توجه به آرایش ۳-۳-4 مورد علاقه اش، 
او در پســتِ وینگر هم دستِ پرُی ندارد. رامین 
رضاییان به همراه محمدحســین اســلامی، 
جلال الدین ماشــاریپوف، علیرضا کوشکی و 

اسماعیل قلی زاده، وینگرهای استقلالِ ساپینتو 
هستند و مشخصاً سرمربی پرتغالی با توجه به 
وضعیت تیمش در ســایر پست ها، دستِ بازی 
برای انتخاب وینگر ندارد و همین مسئله باعث 
شده تا او بعد از منتفی شدن خرید محمد محبی 
و مهدی قایدی پیگیر جذب وینگر خارجی شود.
 اوضاع در خط حمله هم خوب نیست

محمدرضا آزادی به همراه جوئل کوجو و حسام 
اسکندری، دارایی های فعلی استقلالِ ساپینتو 
در نوک خط حمله هستند؛ آن هم در حالی که 
گفته می شــود ریکاردو ساپینتو رضایت ۱00 
درصــدی از آزادی و کوجو نــدارد و بر جذب 
حداقل 2 مهاجــم در مقطع فعلی تاکید کرده 
اســت. در چنین شــرایطی و با مرور وضعیت 
استقلال در پست های مختلف، می توان دریافت 
که عمق ترکیب آبی پوشــان بسیار کم است و 
ســرمربی پرتغالی برای پیاده ســازی عقاید و 
تفکرات فنی اش کار دشواری دارد؛ مگر آنکه در 
فاصله 28 روز تا مســابقه ســوپرجام و دیدار با 
تراکتور، تحولی در فهرست استقلال رخ بدهد و 
خواسته های نقل وانتقالاتی ساپینتو تحقق پیدا 
کند کــه در آن صورت می تواند از عمق ترکیب 
مناسب استقلال برای فصل جدید صحبت کرد.

استقلال در حالی یکشنبه برای برگزاری اردوی دو هفته ای راهی کشور 
ترکیه شد که حبیب فرعباسی، دروازه بان جدید آبی پوشان به دلیل 

مشکل خروج از کشور نتوانست تیمش را همراهی کند.
فرعباسی که دوران خدمت سربازی را در ملوان بندرانزلی پشت 
ســر گذاشت، چند روزی از خدمت سربازی  اش باقی مانده و باید این 
مشکل را حل کند. او همچنان در حال تلاش برای حل مشکل خروج 

از کشور خود است.
سامان فلاح، مدافع استقلال که به دلیل ترافیک در خط دفاعی 
از سوی ریکاردو ساپینتو در اختیار باشگاه گذاشته شده بود، نتوانست 
راهی سپاهان اصفهان شود و باید به ترکیه برود تا در اردوی استقلال 

شرکت کند.
قرار بود فلاح با حســین گودرزی از ســپاهان معاوضه شود ولی 
استقلال و سپاهان به توافق نرسیدند و فلاح مجبور است تا زمان توافق 

به اردوی استقلال برود و در تمرینات شرکت کند.
فرعباسی به دنبال برطرف کردن مشکل خروج از کشور
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فرعباسی به دنبال برطرف کردن مشکل 
خروج از کشور

پیشرفت در مذاکرات 
حسینی با استقلالی ها؛ 

نزدیک به صفر

1404 /04 /25  چهار   شـــنبه
7991 28 شماره ســـال
WED. 2025/07/16

نقش سردار در لژیونر شدن ستاره جوان
تماس آزمون با غندی پور شاهین بیانی کاپیتان اسبق استقلال که با این تیم سابقه قهرمانی 

در ایران و آسیا را هم دارد، معتقد است قهرمانی جام حذفی بیشتر از 
اینکه به نفع آبی ها باشد، به آنها لطمه زد! 

بیانی در مورد شرایط کنونی استقلال با ما به گفتگو نشست: 
  هواداران استقلال از اتفاقات رخ داده در فصل نقل و انتقالات راضی 

نیستند. چرا؟
دقیقاً همینطور است. آنها راضی نیستند و ما هم به شدت نگرانیم. الان 
تیم به اردو رفته اما برپایی اردو بدون در اختیار داشــتن بازیکنانی که 
قرار است در لیگ بیست و پنجم برای استقلال به میدان بروند، عملًا 
چه حاصلی دارد؟ متاسفانه استقلال با همان مشکلات فصول گذشته 
دست و پنجه نرم می کند و اصلًا به شکل مطلوبی مهیای فصل آینده 
نشده است. امیدوارم در فرصت باقیمانده با جذب بازیکنان جدید و البته 
حل کردن ماجرای حســینی فضا برایمان بهتر شود ولی در غیر این 

صورت متاسفانه باید گفت حکایت، همان حکایت قبلی است. 
  به ماجرای حسینی اشاره کردید. این داستان چگونه حل می شود؟

اگر من مدیر باشگاه استقلال بودم اصلاً اجازه نمی دادم شرایط اینطوری شود. 
قبل از هر چیز باید بگویم که رسانه ای کردن مبلغ قرارداد بازیکنان استقلال 
اشتباه بود و اعداد دریافتی آنها نباید افشا می شد. البته حسین حسینی هم 
باید یادش باشد که به استقلال مدیون است. اگر ایشان به تیم ملی رسید و 
برای خودش اســم در کرد، بدون هیچ شک و تردیدی اسم بزرگ استقلال 
نقش بســیار موثری در آن داشت. من معتقدم چند میلیارد بالا و پایین در 
زندگی فوتبالیست های امروزی تاثیر زیادی نمی گذرد ولی حسین حسینی 

نباید یادش برود که استقلال چقدر در مطرح شدن او تاثیر داشته است. 
  بعضی از طرفداران استقلال معتقدند قهرمانی در جام حذفی آنها 

را از یارگیری عقب انداخت 
دقیقاً. همه ما از موفقیت و قهرمانی استقلال خوشحال می شویم ولی 
گاهی اوقات باید منافع طولانی مدت باشگاه را مد نظر قرار بدهیم. چند 
سال بعد هیچکس نمی گوید استقلال لیگ بیست و چهارم را به خاطر 
جام حذفی از دست داد. جام حذفی باعث شد به لحاظ یارگیری از سایر 
تیم ها عقب بمانیم و آثار آن الان دیده می شود. ای کاش قهرمان جام 
حذفی نمی شدیم ولی آنقدر تیم خوبی می بستیم که در لیگ بیست و 

پنجم مقتدرانه کاپ قهرمانی را بالای سر خود ببرد.

 شاهین بیانی: ای کاش استقلال 
قهرمان جام حذفی نمی شد!

 آقای حسینی! یادت نرود که 
به استقلال مدیونی

مبلغ قرارداد بازیکنان استقلال نباید افشا می شد
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وحید هاشــمیان، سرمربی جدید پرســپولیس در نخستین 
اظهارنظر رسمی خود پس از آغاز اردوی تیم در ترکیه، با اشاره 
به گذشته اش در پرسپولیس و تجربه های بین المللی، از آرزوی 

دیرینه اش برای نشستن روی نیمکت سرخ ها سخن گفت.
هاشمیان با یادآوری آخرین روزهای دوران بازیگری اش در 
پرسپولیس و خاطره قهرمانی در جام حذفی، گفت: »پرسپولیس 
آخرین تیمم در دوران بازی بود و خاطرات خوبی با این تیم دارم. 
۵ هفتــه هم در تمرینات بایرن مونیخ در کنار گواردیولا بودم و 
همانجا بود که مربیگری به یکی از اهداف اصلی ام تبدیل شــد. 
یکی از آن اهداف، مربیگری در پرسپولیس بود. وقتی برای آرزوها 

تلاش کنی، محقق می شوند.«
او با اشاره به روند تشکیل کادر فنی گفت: »آقای امیرحسین 
پیروانی به عنوان دستیار اول کنار من است و همه مربیان حاضر 
در لیگ را بررسی کردم تا این ترکیب کامل را در چهار روز ببندیم؛ 
کار ساده ای نبود اما شد. باشگاه هم خیلی سریع محل اردو را از 
اســتانبول به ارزروم منتقل کرد و از شرایط اینجا کاملًا راضی 

هستیم.«
هاشمیان همچنین تأکید کرد فلسفه کاری اش بر پایه نظم، 
انضباط و تفکر نتیجه گرای هجومی اســت: »پرسپولیس تیم 
بزرگی است، هوادارانش فقط قهرمانی می خواهند. ما هم آمده ایم 
که پاسخ این مطالبه را بدهیم. هدف مان ارائه فوتبالی هجومی 
اما نتیجه گراســت. بازیکن خارجی تنها برای پر کردن لیست 

نمی گیریم، بلکه باید در خدمت ساختار تیم باشند.«
او با نگاهی انتقادی به وضعیت ساختاری فوتبال ایران گفت: 
»مدیریت فوتبال ما از مدیریت علمی دنیا عقب تر است. ما باید 
فاصله مان را با استانداردهای جهانی کاهش بدهیم وگرنه هیچ 

آرزویی با ساختار ضعیف محقق نمی شود.«
هاشمیان درخصوص اینکه پیشنهاد پرسپولیس چه زمانی 

به دســتش رسید گفت: الان دقیقا به یاد ندارم. شاید سه هفته 
پیش بود که باشگاه پرسپولیس با من تماس گرفت و گفتند؛ شما 
یکی از گزینه های سرمربیگری پرسپولیس هستید. خواستیم 
ببینیم شما با توجه به وضعیت موجود شرایط حضور در ایران و 
پرســپولیس را دارید؟ گفتم من دوست دارم سرمربی این تیم 

بشوم چون پرسپولیس پتانسیل بسیار بالایی دارد.
هاشمیان درخصوص جذب بازیکن خارجی گفت: بازیکنان 
خارجی رقم های بسیار بالایی می گیرند که حتی در آلمان هم به 
آنها این پول ها داده نمی شود، آن هم به دلیل مالیات زیاد. به همین 
جهت مــا نمی خواهیم بازیکنانی را به صــرف این که خارجی 

هســتند، جذب کنیــم در حالی که کیفیــت لازم را ندارند. ما 
می خواهیم بازیکنی بگیریم که به تیم کمک کند. تلاش می کنیم 
بازیکنانی را پیدا کنیم که با شرایط تیم همخوانی داشته باشند. 
۴ تا ۶ بازیکن را مورد بررسی قرار دادیم و امیدوارم که بتوانیم دو 

تا سه بازیکن برای یک سری از پست ها بگیریم.
او در خصوص نظم و انظباط کاری خود گفت: در فوتبال ایران 
در تیم های نظامی بازی کردم. یازده سال هم به عنوان بازیکن در 
باشگاه های آلمانی بودم که خودش یک پادگان نظامی بود. باید 
هر روز تمرین می کردیم. نظم و انضباط سرلوحه کار ما است. نظم 

و انضباط داخل و بیرون زمین مهمترین فاکتور من است.

هاشمیان:بازیکنانخارجیپولیدرایرانمیگیرندکهحتیدرآلمانهمبهآنهادادهنمیشود

هوادارانپرسپولیسفقطقهرمانیمیخواهند
پرســپولیس در بازار نقل وانتقالات تابستانه موفق به جذب ۶ بازیکن 
جدید شده اما نگاهی به وضعیت فهرست سرخ پوشان پایتخت نشان 
می دهد که همچنان پرسپولیسی ها برای حضور در فصل جدید، نقاط 
ضعف مشهودی در فهرست شان دارند؛ چرا که خریدهای تابستانی شان 
معطوف به تقویت فاز هجومی بوده و در حال حاضر، پرســپولیس در 
پست های دفاع میانی و به ویژه دفاع راست با کمبود بازیکن مواجه است 
که وحید هاشمیان پیگیر تقویت فهرست تیمش در این 2 پست مهم 

شده است.
به گزارش فوتبال 3۶0، صادق محرمی جدی ترین گزینه تقویت 
سمت راست خط دفاعی پرسپولیس در ماه های اخیر بود که در ابتدا، 
اسماعیل کارتال مخالف جذب محرمی بود و در ادامه هم مذاکرات در 
مسیر خرید او مثبت پیش نرفت و وحید هاشمیان هم جذب بازیکن 
خارجی را اولویت قرار داد و همین مسئله باعث شد تا سرانجام صادق 
محرمی راهی تراکتور شود. در این بین، هاشمیان در روزهای گذشته 
گزینه های مدنظرش را به مدیران باشگاه پرسپولیس معرفی کرده و 
حالا در شرایطی که انتقال خوجی اکبر علیجانوف به پرسپولیس در حال 
منتفی شدن است، رایزنی ها با دیگر گزینه پیشنهادی هاشمیان آغاز 

شده است.
مدافع33سالهدررادارپرسپولیسیها

بونا سار، مدافع راست 33 ساله متولد لیونِ فرانسه که تابعیتی سنگالی 
گرفته و تجربه بازی برای تیم ملی این کشور را هم در کارنامه اش دارد، 
گزینه معرفی شده از سوی وحید هاشمیان است؛ بازیکنی که در پست 
هافبک راست و حتی وینگر راست هم می تواند به میدان برود و کارنامه 
جالب توجهی هم دارد. محصول آکادمیِ لیون که در تیم متز فرانسه 
پیشرفت کرده و تجربه بازی در تیم های مارسی و بایرن مونیخ را دارد و 
آخرین تیم باشگاهی او، بایرن مونیخ محسوب می شود که با خاطره ای 

تلخ این تیم را ترک کرد.
خانهنشینیاجباریباکولهباریازجاموافتخار

ســار در نیمه های فصــل 2۴-2023 از ناحیه ربــاط صلیبی دچار 
آسیب دیدگی شد و همین مسئله او را تا پایان فصل خانه نشین کرد. 
نگاهی به کارنامه مدافع راست فرانسوی-سنگالی نشان می دهد که او 
در آن فصل فقط ۵ بازی انجام داد و کلِ فصل گذشته هم خانه نشین 
بود و نتوانست به مستطیل سبز بازگردد و حالا در شرایطی که 3 قهرمانی 
بوندسلیگا، یک قهرمانی جام باشگاه های جهان )جام جهانی باشگاه ها(، 
قهرمانی جام ملت های آفریقا، قهرمانی سوپرجام آلمان و قهرمان سطح 
دوم فوتبال باشگاهی فرانسه را در کارنامه اش دارد، در مسیر پیوستن 

به پرسپولیس است.
مذاکراتمثبتسرخهادرمسیرجذبیارمحبوب

هاشمیان
پرسپولیسی ها حالا طبق آخرین خبرها، مذاکرات اولیه خود با مدافع 
فرانسوی-سنگالی را مثبت پیش برده اند و امیدوارند که بتوانند در مسیر 
جذب بازیکن مدنظر وحید هاشمیان موفق عمل کنند. نکته مهم دوری 
طولانی مدت سار از میادین است که می تواند مسئله ساز شود و باید دید 
طــی روزهای آینده خبرهای تکمیلی از فرآیند جذب مدافع ســابق 
بایرن مونیخ چه خواهد بود و آیا او بعد از حدود 20 ماه دوری از مستطیل 

سبز در پیراهن پرسپولیس به فوتبال باز می گردد یا خیر.

وحید هاشمیان برای دومین بار اعلام کرد که ۵ 
هفتــه در تمرینات بایــرن مونیخ زیر نظر پپ 
گواردیولا بوده و ســبک فوتبال هجومی او را 
دوست دارد. همه می دانند که سبک تیم های 
گواردیولا فوتبال مالکانه است و هاشمیان هم 
گفته قصد دارد با ارائه بازی تهاجمی که هواداران 
پرسپولیس می پسندند به قهرمانی برسد. صد 
البته تفکرات او روی کاغذ خیلی خوب است و 
هواداران هم آن را می پسندند اما باید دید وحید 
ابزار این کار را دارد و آیا به عنوان یک مربی جوان 
و نه چندان با تجربه می تواند تفکرات پپ را در 

همین سال اول اجرا کند یا نه؟
پرســپولیس با اینکــه مهره های خوبی 
خریده اما هنوز تیم بالانس و هماهنگی نیست 
و قطعاً نیاز به خرید حداقل 3 بازیکن دیگر در 

پســت های مختلــف دارد تا تبدیــل به تیم 
کامل تری شود. 

اینکه وحید هاشــمیان می خواهد کاری 
کند که پرسپولیس به سبک تیم های گواردیولا 
بازیکنان نه تنها بد نیست که خیلی هم خوب 
است اما کار،کار راحتی به نظر نمی رسد و قطعاً 
وحید با چالش های زیادی مواجه خواهد شد 
بزرگترین ویژگی تیم های گواردیولا تمرینات 
بسیار زیاد و درک متقابل بازیکنان از یکدیگر 
اســت به طوری که گاهی تــا ۵0 پاس میان 
یکدیگر رد و بدل می کنند اما پرســپولیس تا 
رسیدن به آن نقطه فاصله زیادی دارد و نباید 
فراموش کرد که صبر و تحمل هواداران این تیم 
هم مثل بقیه طرفداران تیم های ایرانی خیلی 

زیاد نیست.

چندی پیش رضا درویش مدیرعامل باشگاه 
پرسپولیس در نشستی مشترک با محمدرضا 
زنوزی مالک باشــگاه تراکتور و مهدی تاج 
رئیس فدراســیون فوتبال شــرکت کرد. 
نشستی که موضوع اصلی آن پرونده جنجالی 
علیرضا بیرانوند بود تا طرفین به توافقی برای 

مصالحه در این پرونده دست یابند.
پس از این نشســت گفته شــد که 
سرخپوشان در ازای مصالحه در این پرونده، 
خواســتار جذب مهدی ترابی از تراکتور 
شــدند؛ درخواستی که با مخالفت باشگاه 

تراکتور همراه شد.

مهدی تاج رئیس فدراسیون فوتبال 
چند روز پیــش درباره این پرونده و تلاش 
فدراســیون بــرای مصالحه دو باشــگاه 
پرسپولیس و تراکتور گفت: »خبری که من 
دارم این است که دو باشگاه خودشان دارند 
تعاملاتی انجــام می دهند. اگر این تعامل 
انجام شــود فدراســیون فوتبال استقبال 

می کند«.
این موضوع در جلسه امروز )دوشنبه( 
هیئت مدیره باشگاه پرسپولیس مطرح شد 
و طبق اعلام باشگاه، اعضای هیئت مدیره 
به رضا درویش اختیار دادند تا »در جهت 

جذب بازیکنان مورد نیاز از باشگاه تراکتور 
وارد مذاکره شــده و نتیجه آن را حداکثر 
ظرف یــک هفته جهت تصویب به هیئت 

مدیره اعلام کند«.
در همین راســتا پیگیــری خبرنگار 
تسنیم نشــان می دهد با وجود مخالفت 
باشگاه تراکتور با انتقال ترابی به پرسپولیس، 
سرخپوشان تهرانی یک طرح جدید برای 
رضایت در پرونده بیرانوند دارند. گزینه اول 
باشگاه پرسپولیس برای تعامل با تراکتور 
همچنان انتقال مهدی ترابی است اما به جز 
این بازیکن، امیرحسین حسین زاده مهاجم 

گلزن تبریزی ها و آقای گل فصل گذشته 
هم مورد توجه سرخپوشان تهرانی است.
البته بدیهی است که تراکتور آقای گل لیگ 

را به پرسپولیس ندهد.
مدیران باشگاه پرسپولیس به جز این 
دو بازیکــن نیــم نگاهی هم بــه دانیال 
اسماعیلی فر دارند اما وحید هاشمیان نام دو 
گزینه دیگر را برای پســت دفاع راست به 
باشگاه پرسپولیس اعلام کرده و به همین 
دلیل این بازیکــن در اولویت قرار ندارد و 
ترابی و حسین زاده گزینه های اصلی برای 

رضایت پرسپولیسی ها به شمار می روند.

حمید استیلی در انتقاد از روند نقل و 
انتقالات پرسپولیس گفته بود این تیم 
۸ وینگــر خریده ولــی در بعضی از 
پست ها بازیکن ندارد. منظور استیلی 
که از چهره های خوب و موجه فوتبال 
ایران است احتمالاً به بالانس نبودن 
پرسپولیس بوده و شاید از سر دلسوزی 
این مسئله را مطرح کرده اما آمار نشان 
می دهد که پرسپولیس با خرید نفراتی 
چون امین کاظمیان،محمد حسین 
صادقی، مجتبی فخریان و تیوی بیفوما 
در واقع ۴ وینگر خریده که تازه بعضی 
از آنها توانایی بازی در پست های دیگر 
را هم دارند. رضا شکاری مهاجم است، 
پیام نیازمند دروازه بان و محمد عمری 

هم که از قبل در لیســت پرسپولیس 
حضور داشت و جزو خریدهای جدید 

این تیم محسوب نمی شود. 
نکته اینجاســت کــه اکثر این 
بازیکنان با نظر رضا درویش و اسماعیل 
کارتال خریــداری شــده اند و حید 
هاشمیان دخل و تصرف چندانی در 
خریدهای پرســپولیس نداشته اما از 
این پس باشگاه تلاش می کند تا با نظر 

او لیست خود را تکمیل کند. 
اســتیلی البته شــاید از موارد 
دیگری هم دلخور بوده اما به طور حتم 
مثل درویش دلش برای پرسپولیس 
می سوزد و دوست دارد این تیم نتیجه 

بگیرد.

هاشمیانمدافعسابقبایرنمونیخرامیخواهد
دوری 20 ماهه گزینه 
پرسپوليس از فوتبال

تیم فوتبال پرسـپولیس اردوی 
پیش فصـل خود را چنـد روزی 
اسـت در کمـپ ارزروم ترکیـه 
کـه  تیـم  ایـن  کـرده.  آغـاز 
تمرینـات خـود را زیـر نظـر 
پیگیـری   هاشـمیان  وحیـد 
دیـدار  اولیـن  در  می کنـد، 
تدارکاتی خـود در این اردو قرار 
هفتـه  پنجشـنبه  روز  اسـت 
جـاری به مصـاف آلانیا اسـپور 

ترکیه برود.
الانیـا اسـپور تیـم سـابق 

سـردار دورسـون اسـت کـه در 
ترکیه حضـور دارد و حالا اولین 
حریـف دوسـتانه تیـم وحیـد 
هاشـمیان خواهد بود که دیدار 

جالبی خواهد شد.
در  اینکـه  جالـب  نکتـه 
فلـورن  الانیـا،  ترکیـب 
هادردونـای هم دیده می شـود 
کـه مدتهـا بـرای پسـت دفـاع 
راسـت موردتوجه پرسـپولیس 
بـود امـا در نهایت قـراردادش را 

تمدید کرد.

پرسپوليس مقابل تيم سردار 
دورسون

پرسپوليس به سبک تيم های پپ فوتبال بازی می کند 
هاشمیانالگویخودرامعرفیکرد

پرسپوليس ۴ وینگر خرید نه ۸ تا 
بررسیادعایحمیداستیلی

تراکتور پرسپوليس را تقویت نمی کند

وحید هاشمیان در شروع کار خود روی نیمکت 
پرسپولیس با اعمال مقررات انضباطی سختگیرانه 
تــلاش دارد تیمی منظم برای فصل جدید لیگ 

برتر آماده کند.
وحید هاشــمیان از همان روزهای ابتدایی 
حضورش در پرسپولیس نشــان داده که نظم و 
انضباط بخــش جدایی ناپذیر برنامه هایش برای 
فصل جدید خواهد بود. سرمربی جدید سرخ پوشان 
که به دلیل سال ها حضور در فوتبال اروپا به رعایت 
اصول حرفه ای شهرت دارد، به دنبال پیاده سازی 

اســتانداردهای انضباطی مشخصی در اردوهای 
پرسپولیس است.

یکی از اولین تصمیمات اتخاذ شده در اردوی 
پرســپولیس، ممنوعیت حضــور بازیکنان در 
بخش های عمومی اردو با پوشــش غیرورزشی و 
نامناسب بوده است؛ طبق این دستور، بازیکنان 
موظف اند در محوطه اردو و ســالن غذاخوری با 
لباس مناسب حاضر شوند و استفاده از دمپایی در 
این فضاها ممنوع شــده است. همچنین آوردن 
تلفن همراه به سالن غذاخوری نیز ممنوع اعلام 

شده تا بازیکنان بدون حواس پرتی و با تمرکز کامل 
زمان صرف وعده های غذایی را کنار هم ســپری 

کنند.
هاشــمیان همچنین از اعضای کادرفنی و 
مدیریتی تیم خواسته تا بر اجرای دقیق این قوانین 
نظارت داشته باشند. در این راستا، کریم باقری به 
عنوان مربی تیم و افشین پیروانی مدیر پرسپولیس، 
مســئولیت ویژه ای برای زیرنظر گرفتن رعایت 
انضباط بازیکنان برعهده گرفته اند. به نظر می رسد 
سرمربی سرخ ها در تلاش است با کنترل جزئیات، 

روحیه تیمی و حس مسئولیت پذیری را در بین 
بازیکنان بالا ببرد.

ایــن اقدامات انضباطی همزمان با تمرینات 
منظم و برنامه ریزی شده پرسپولیس در جریان 
اســت. تمرینات تیم این روزها با فشــردگی بالا 
پیگیری می شود و بازیکنان در شرایطی سخت، 
خود را برای فصل جدید لیگ برتر آماده می کنند. 
کادرفنی پرسپولیس امیدوار است این نظم تازه، 
در کنار برنامه های فنی، مسیر بازگشت پرقدرت 

تیم به رقابت های لیگ برتر را هموار کند.

هنگام غذا 
خوردن 
استفاده از 
تلفن همراه 
ممنوع
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